
                                              Zápisnica
napísaná z  1  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sudince, konané dňa 
11.04.2020 na Obecnom úrade v Sudinciach

Prítomní: starostka obce ,poslanci obecného zastupiteľstva – podľa priloženej    
prezenčnej listiny

Program: doložený ku zápisnici

                                              R O K O V A N I E

                                               Bod č. 1
                                     Otvorenie zasadnutia

Zasadnutie obecného zastupiteľstva  otvorila starostka obce Daniela Šinková, 
ktorá  privítala prítomných poslancov .Konštatovala ,že je prítomných  4 
poslanci, poslanecký zbor je uznášania schopný.

      Bod č.2

Schválenie programu zasadnutia

Starostka obce oboznámila prítomných s programom rokovania obecného 
zastupiteľstva a následne bol aj  schválený.
Poslanci OZ  program zasadnutia  schválili v pomere za 4/ proti 0/zdržal sa 
0.          

Bod č. 3

             Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

Za zapisovateľa zasadnutia je určená : p. Daniela Šinková ,starostka obce 
Sudince, za overovateľov zápisnice poslanci Pavel Šinko  a Ján Markovič.
Starostka obce informovala prítomných ,že všetky úlohy vyplývajúce z uznesení
obecného zastupiteľstva boli splnené.
                

                                                 Bod č.4

 
     Rôzne



V tomto bode starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo o dotácii pre 
DHZO  ,sumu 1400.-eur už dostáli ,bude potrebné spraviť zoznam na čo sa 
financie použijú .Bola podaná žiadosť na MF na zariadenie do sály KD ,stoly , 
stoličky ,skrine na sumu 7 500.-eur.Tiež bola podaná žiadosť cez MASKU na 
opravu kultúrneho domu na 27.190.-eur.Žiadosť nám vypracovala Rozvojová 
agentúra cez VÚC za 400.-eur a za verejné obstarávanie sme zaplatili 200.-eur.
Starostka informovala ,že v obci pri obecnom úrade niekto poškodil smetný kôš.
Poslanec p .CHovanec navrhol ,že treba opíliť  stromy pod Kelemenovcami na 
dedine. Bude sa ton riešiť s p. Šiklóšim alebo p .Necpálom.
Obci bolo ponúknuté či nechceme do dediny dať zaviesť vodu .Ponúkol sa nám 
J. Medveď Z Hontianskych Moraviec ,že by vedel vybaviť rozbor vody 
z družstevného vrtu pred obcou u vodárni v Banskej Bystrici. Poslanci sa tohto 
času vyjadrili ,že teraz na to financie nemáme a ani veľa obyvateľov by sa 
v budúcnosti na vodovod nedalo napojiť.
Starostka informovala ,že od septembra nám končí skládka- smetisko na TKO 
a občania a chalupári  si budú musieť zakúpiť kuka nádoby ,kontajneri budú 
odstránené z obci. Bude to potrebné vyhlásiť v miestnom rozhlase a kto má 
záujem si objednať kuka nádoby cez obec skúsiť žiadať množstevnú zľavu.
Starostka obce v závere poďakovala poslancom P. Šinkovi a J. Markovičovi za 
zapojenie vianočného osvetlenia, M. Rusnákovi za zapínanie a vypínanie 
vianočného osvetlenia počas vianočných sviatkov. Poslancom J. Chovancovi 
a M .Kuzmovi za opílenie stromov, orecha a čerešni pod Kuzmovcami.

                                                              Bod č.5 

        Záver

V závere starostka obce poďakovala prítomným za účasť  a ukončila  
zasadnutie.
Overovatelia zápisnice:    Pavel Šinko                    ----------------------------
                                     
                                          Ján Markovič                 ----------------------------
   

Daniela Šinková
starostka obce

Zapísala : Daniela Šinková dňa 11.04.2020
Prílohy : 2 strany zápisnice ,uznesenie 1/2020 ,prezenčná listina, pozvánka .


